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W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna oraz Komisja Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Michał Michalski– Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty  

i Pomocy Społecznej 

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 9/10 

Załączniki: 1. Lista obecności,  

 

Zaproszeni goście: 1. Pani Katarzyna Spychaj – Sekretarz Gminy 

 

Dnia 06 lipca 2023 r. o godzinie 12:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  

w sprawie kontroli funkcjonowania gminnego żłobka w Oporówku oraz powstającego żłobka  

w Garzynie. W spotkaniu uczestniczyło 9 radnych z obu komisji, Pani Katarzyna Spychaj – 

Sekretarz Gminy oraz protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Michał Michalski zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Kontrola funkcjonowania gminnego żłobka w Oporówku oraz powstającego żłobka w 

Garzynie. 

4. Wolne głosy i wnioski.  

5. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Michał Michalski - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecnych było 9 członków z obu Komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu). Nieobecny Pan Tomasz Adamczak. Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu 

listy obecności, Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2.  Wolne głosy i wnioski. 

Radna Jolanta Adamczak zgłosiła, że jest potrzeba wymalowania pasów w m. Pawłowice skrzyżowanie 

Sportowej z Mielżyńskich. Pani Sekretarz przekaże informację Panu Wójtowi. Pani Radna Aleksandra 

Kolasińska wyraziła uznanie za organizację związaną z organizacją Dni Gminy Krzemieniewo.  

Radny Piotr Majchrzak dopytał o przejście dla pieszych w m. Lubonia na wysokości sklepu.  

Pani Sekretarz odpowiedziała, że dopyta i odpowie się Radnemu. Radny Michał Michalski zapytał,  

czy problemy z sygnalizacją świetlną na DK 12 zostały zgłoszone do Dyrekcji Dróg. Pani Sekretarz 
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odpowiedziała, że dopyta. Radny Piotr Majchrzak dopytał o kwestie możliwości wejścia na teren 

budowy. Pani Sekretarz wyjaśniła procedurę wejścia na plac budowy. Wyjaśniono, że na teren budowy 

należy wejść w odzieży ochronnej. Radni zrezygnowali z odwiedzin obiektu. Omówiono kwestie ferm 

wiatrowych i fotowoltaicznych.  

 

Ad 3. Kontrola funkcjonowania gminnego żłobka w Oporówku oraz powstającego żłobka  

w Garzynie. 

 

Oddano głos Pani Sekretarz, która w pierwszej kolejności omówiła kwestie związane ze Żłobkiem  

w Oporówku. Dodała, że materiały zostały przygotowane, I że zostaną przesłane Radnym na skrzynkę 

poczty elektronicznej, a dodatkowo zostaną dołączone do niniejszego protokołu. Przewodniczący 

Komisji wyraził aprobatę. Omówiono dochody i wydatki związane z budową i utrzymaniem Żłobka 

wskazując na kwotę oraz cel. Omówiono także kwestie zatrudnienia oraz przepisy z tym związane. 

Wywiązała sięd dyskusja. Radni zadawali w międzyczasie pytania, na które Pani Sekretarz odpowiadała. 

Kolejno, analogicznie omówiono i przeanalizowano kwestię związaną ze Żłobkiem w Garzynie.  

Radni zostali także zapoznani z wszelkimi kwestiami finansowymi oraz kadrowymi. Radni również  

w międzyczasie zadawali pytania, na które Pani Sekretarz odpowiadała. Radni nie wnieśli uwag co do 

przedstawionych informacji i materiałów. Wywiązała się dyskusja odnośnie budynku Żłobka  

w Garzynie. Pani Sekretarz omówiła kwestie techniczne związane z budynkiem I zagospodarowaniem 

terenu wokół. Omówiono także kwestię nazewnictwa jednostki. Wyjaśniono kwestie prawne. 

Przeanalizowano także kwestie kosztów związanych z mediami, w jaki sposób zostanie to rozwiązane. 

Zapytano, czy powstanie fotowoltaika I czy będzie możliwość jej rozbudowy na budynku Żłobka, na co 

otrzymano odpowiedź pozytywną. Poruszono także kwestię ewentualnego zwiększenia ilości dzieci. 

Pani Sekretarz przedstawiła sposób w jaki działa żłobek wskazując na aktywności, które są przez 

opiekunów organizowane dla dzieci. Pod dyskusję poddano również kwestię rekrutacji dzieci pod 

względem kryteriów i sposobu przyjmowania. Zapytano o wypadki w Żłobku na co Pani Sekretarz 

odpowiedziała, że nie było. Zadano pytania w kwestii zatrudnienia Dyrektora i jego kompetencji 

względem prowadzenia Żłobka. Wywiązała się dyskusja odnośnie Pani dyrektor zatrudnionej na 1/8 

etatu w Żłobku w Oporówku, która jednocześnie jest zatrudniona jako dyrektor Szkoły Filialnej, co 

uznano za dobry pomysł. Odniesiono się w kwestii zatrudnienia Dyrektora w Żłobku w Garzynie. Radni 

zapytali o procedurę. Pani Sekretarz wyczerpująco przedstawiła zagadnienie. Przedstawiono 

rozmieszczenie pomieszczeń w Żłobku w Garzynie. Przewodniczący podziękował za przedstawienie 

tematu.  

 

Ad 4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Poddano pod głosowanie Protokół nr VI/2023 z dn. 07 czerwca 2023 r. ze wspólnego posiedzenia 

Komisji. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Kolejno poddano pod głosowanie Protokół nr V/2023 z dn. 05 maja 2023 r. ze wspólnego posiedzenia 

Komisji.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad 5. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano zaproszonym gościom za 

przedstawienie tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 13:25 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

Piotr Majchrzak     Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)   (członek komisji Rewizyjnej) 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej)      (członek komisji Rewizyjnej)  

 

Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

 

 

 

 


